



15 March 2019

**SSCPSPTA Notice No. 11**  
**Grade 5 and Grade 6 Parents & St. Stephen's College Parents Tea Gathering**

Dear G.5 and G.6 Parents,

Many of our Grade 6 children will be moving onto St. Stephen's College (College) after their graduation. To help you better understand what to expect when your children study at the College, SSCPS PTA and SSC PTA have jointly arranged a tea gathering with existing College parents, where you will be able to meet them and gain insight into the College life from the parents' perspectives. We have also invited Dr. Wai and Ms. Yang to this Tea Gathering to give us some sharing on transition to College life. As the venue capacity is limited to 70 participants, priority will be given to Grade 6 parents.

The details of this event are as follows:

<b>Date</b>	8 April 2019 (Monday)
<b>Time</b>	6:00 pm – 8:00 pm
<b>Venue</b>	Frites Belgium on Tap 1/F, The Wellington, 198 Wellington Street Central, Hong Kong.  <a href="https://www.frites.hk/location/">https://www.frites.hk/location/</a>
<b>Fees</b>	HK\$100 per head (inclusive of 2 drinks & light snacks)

Should you be interested in joining us, please kindly **complete and return the reply slip together with a cheque (payable to "SSCPSPTA")** to the class teacher **on or before 25 March 2019 (Monday)**.

Please feel free to call Ms. Eva Ip at 9033 3682 if you have any queries.

Yours sincerely,  
SSCPSPTA

*Remarks: This function requires prior registration and payment for necessary arrangements.  
On-the-spot registration will be subject to capacity limit of the venue.*



**家長教師會通告第11號**  
**五及六年級家長和聖士提反書院家長下午茶聚會**

致五及六年級家長:

很多本校六年級學生將於畢業後升讀聖士提反書院（簡稱「書院」）。為了讓閣下對書院生活有進一步的認識，本會及書院家長教師會現正籌辦一個給五及六年級家長及書院家長的下午茶聚會，希望藉此能讓閣下與書院家長彼此認識，以及從家長的角度了解書院的生活。我們也邀請了衛校長及楊校長出席這次活動，分享從小六到書院的過渡生活經驗。因場地只限 70 人參加，六年級家長優先。

活動詳情如下：

日期	二零一九年四月八日 (星期一)
時間	下午六時至八時
地點	Frites Belgium on Tap 香港中環威靈頓街 198 號 The Wellington 1 樓 <a href="https://www.frites.hk/location/">https://www.frites.hk/location/</a>
費用	每位 \$100 (包兩杯飲品和小食)

有興趣參加之家長，請填妥附上之回條連同抬頭“SSCPSPTA”的支票於二零一九年三月二十五日 (星期一) 或以前交回班主任轉交本會。如有查詢，歡迎聯絡葉小慧女士 (電話: 9033 3682)。

此致

各家長 台鑒

家長教師會 謹啟  
二零一九年三月十五日

備註：本會懇請各位預早報名及遞交支票，以便作出適當安排。本會將視乎當日場地人數限額及出席情況，決定能否接受即場報名。

## Reply Slip 回條

### Grade 5 and 6 Parents & St. Stephen's College Parents Tea Gathering 五及六年級家長及聖士提反書院家長下午茶聚會

Please complete the required information.  
請填妥以下所需資料。

I will be attending the tea gathering on 8 April 2019 (Monday).  
本人將會出席二零一九年四月八日(星期一)之下午茶餐聚會。

Name of Parent 家長姓名：	
Name of Student 學生姓名：	
Class (Class no) 班別 (學號)：	( )
No. of Attendee(s) 出席人數：	
Amount (Cheque No.) 總數 (支票號碼)：	\$ ( )
Contact No. 聯絡電話：	
Email Address 電郵地址：	

Please complete this reply slip and return it with a cheque (payable to "SSCPSPTA") to the class teacher **on or before 25 March 2019 (Monday)**.

請將填妥之回條連同抬頭 "SSCPSPTA" 的支票於二零一九年三月二十五日 (星期一) 或以前交回班主任轉交本會。